

《单词百科:arousing是什么意思?arousing怎么发音?arousing的解释和用法》

英语单词arousing是什么意思?arousing怎么读?arousing怎么发音?简答网为您整理了arousing的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



arousing怎么读

arousing的读音:['r z ŋ]

arousing的意思

1、v.引起(arouse的现在分词);唤醒;激起性欲;使行动起来;

arousing的相关词组

- 1、arouse from 从...中唤醒 , 鼓励;
- 2、arouse controversy 引起争议;

3、arouse suspicion 犯嫌疑;

arousing的双语例句

1、They abused their power and bullied the people , thus arousing intense discontent among the masses.

他们仗势欺人, 引起群众强烈的不满.

2、They drove away slowly to avoid arousing suspicion.

他们缓缓驾车离去 , 以免引起怀疑。

3、It troubled him, arousing vague feelings of attraction and chivalry.

这使他很不好受, 心里隐隐引起一阵倾慕和骑士的热肠.

4、He succeeded in arousing the nation's sympathy.

他已经激发了全民的同情.

5、A teacher's priorities include arousing students' interest and stimulating their creativity.

教师首先要考虑的事情之一是唤起学生的兴坤, 激发他们的创屿性.

6、Last week, he had at one book arousing self's feeling.

上个星期, 他看了一本激动人心的书.

7、It has been arousing universal attention home and abroad.

该项目引起了国内外的广泛关注.

8、Biodegradation and photodegradation of surfactants are now arousing more and more interest.

表面活性剂的生物降解和光降解技术正受到越来越多的关注.

9、A dream arousing feelings of intense fear , horror , and distress.

我使玛丽从恶梦中唤醒.

10、The reasons of arousing electric fire were introduced briefly.

简要介绍了电气火灾的起因.

11、We must be active in arousing the masses to action.

我们要积极发动群众.

12、This means arousing the peasants'initiative.

这就是要调动农民的积极性.

13、Bring cold best way arousing because of pharynx and larynx pain under control?

治因咽喉痛引起的感冒最好的办法?

14、Plant arousing response on external stimulus in process, there are frequently various signals to function together.

植物对外界刺激发生反应的过程中, 往往会有多种信号共同作用.

15、Words are capable of arousing the strongest emotion and prompting all man's actio.

言辞能激起最大强烈的情感,促进人的一切行动.不要嘲笑言辞在心理治疗当中的用途.

以上是简答网为您整理的arousing怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关

于arousing的用法、

arousing的释义、arousing的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/arousing>